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Lijst van raadstoezeggingen. Update 21 december 2016 

 

 Nr. Thema De toezegging 

 

Gedaan 

in raad 

Stand van zaken 

19 december 2016 

R.15.15 Begrotingsbehandeling 
 

a. Over opheffing Plein komt 
toepasselijke info naar de raad. 
d. Er komt een notitie over het digitaal 
beschikbaar maken van vergunnings-
aanvragen en de bijbehorende stukken.  
 

22-10-15 a. De afwikkeling (lees: ont- en 
invlechten) van PLE1N wordt in de 
voorjaarsnota verwoord.  

b. Deze notitie over het digitaal 
beschikbaar maken van 
vergunningsaanvragen en de 
bijbehorende stukken komt begin 
2017. 

R.15.21 Duurzame leges 
(team VTH in 
samenspraak met 
Financiën) 

a. Het college komt met een passend 
antwoord op de dekking van de kosten, 
de legesopbrengsten zullen lager zijn 
i.v.m. de korting die het voorstel met zich 
meebrengt. 
b. Een evaluatie wordt eind 2016 
gehouden. 

03-12-15 Begin 2017 is inzichtelijk om hoeveel 
leges die niet geheven zijn het in totaliteit 
is gegaan. 

 

R.15.23 Bureau Leerplicht 
(RBL) 
 

De raad zal t.z.t. een voorstel met 
scenario’s ontvangen om de taak 
‘handhaving leerplicht’ in te vullen. 
Scenario’s waarin de gemeente niet 
deelneemt zijn mogelijk.  

03-12-15 Een raadsinformatiebrief over de 
ontwikkelingen leerplicht is onderweg. 

R.16.01 Bibliotheek 
(team Participatie) 

b. Overwogen zal worden om de kosten 
van de huur van De Brenthof mee te 
nemen in de totale kosten van de 
bibliotheek. 
c. Een mogelijk bibliotheekpunt in 
Gemonde wordt meegenomen in de 
leefbaarheidsdiscussie. 
d. Er komt nadere uitleg over de post 
‘frictiekosten’ als dit meer concreet wordt. 
e. Er wordt met de raad het gesprek 
aangegaan over de ‘wat’-vraag 
(implementatie/uitvoering. 
f. De technische vraag zal beantwoord 
worden of De Litserborg in Den Dungen 
huur betaalt, en of dat misschien ergens 
mee verrekend wordt. 

14-01-16 Voorstel komt in de raad van 12 januari. 
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raad 

Stand van zaken 

19 november 2016 

R.16.05 Optimisd 
(team Participatie) 

a. De raad zal goed geïnformeerd worden 
tijdens het ontvlechtingsproces en duidelijk 
zal worden gemaakt welke keuzes en 
opties er zijn. 
b. De WMO-adviesraad en de Gestelse 
leden van de cliëntenraad Optimisd zullen 
benaderd worden om te adviseren over de 
vorming van een nieuwe cliëntenraad.  
c. Er komt een overzichtsnotitie over de 
toekomst van de Sociale Dienst 

10-03-2016 
 
 
 
10-11-2016 
 
 

Ad a. - De (voorlopige) liquidatie en 
invlechten van Optimisd komt in februari 
in de Raad.  
januari 2017 

Ad b. Streven is te komen tot een 
adviesraad voor het sociaal domein.  
Ad c. Er volgt een raadsinformatiebrief 
in het 1e kwartaal van 2017. 

R.16.06 Kadernota 
c.team Zorg 
d.team RO 
 

c. Er komt een voorstel over kinder-
armoedebeleid, bekostiging beleid uit 
overschot WMO want behoort tot sociaal 
domein 
d. Er komt een notitie over het pijnpunt van 
de te verlaten vastgoedobjecten ten 
gevolge van vertrek naar het Centrumplan 
 
 
 
 
 
 
 
 

12-5-2016  c. Opgenomen in de jaarplanning 2017. 
d. Notitie volgt wanneer er meer 
duidelijkheid is rondom te verlaten 
vastgoedobjecten. 
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19 november 2016 

R.16.08 Woonvisie 
Team RO 

b. De mogelijkheden rondom blijvers- en 
duurzaamheidsleningen zullen worden 
uitgezocht (naast de mogelijkheden voor 
startersleningen, zie motie). 
 

23-06-2016 b. Mogelijkheden rondom blijverslening, 
starterslening/duurzaamheidslening 
zullen eerste kwartaal 2017 uitgezocht 
worden, in combinatie met elkaar. 

R.16.09 Leges glasvezel 
buitengebied 
Team IVR 

a. Er wordt contact opgenomen met het 
projectbureau of er nog mogelijkheden zijn 
voor differentiatie van tarieven. 
c. Er wordt met Mabib gekeken naar 
creatieve oplossingen om grijze gebieden 
mogelijk toch nog aan te sluiten. 

23-06-2016 a. afgehandeld (zie stavaza 19-11-2016) 
c. Nu Mabib geen gebruik meer maakt 
van breedbandfonds, mag Mabib 
eventueel ook glasvezel leggen in grijze 
gebieden, in concurrentie met bestaande 
breedband-netwerken daar zoals Ziggo 
of KPN). Die keuze is aan Mabib. 
Overeenkomst met Mabib voor 
glasvezelnetwerk in de witte gebieden 
buitengebied wordt binnenkort getekend. 
Hiermee afgerond. 

R.16.14 Raadsvergaderingen 
Griffie/facilitaire zaken 

In overleg met het presidium zal, met een 
positieve grondhouding, onderzocht worden 
of de gemeenteraad mogelijk op locatie kan 
vergaderen. Dit onderzoek staat los van het 
inpassingsonderzoek van de Huif in het 
gemeentehuis. 
 

21-07-16 Presidium heeft op 26/9 opdracht 
gegeven om de mogelijkheid tot het 
houden van raadsvergaderingen buiten 
het gemeentehuis te onderzoeken. 
Onderzoek is opgestart.  

R.16.18 MijnGemeenteDichtbij 
Bedrijfsvoering 

Er komt een notitie met o.a. gegevens van 
ambtenaren om een beter beeld te geven 
van de organisatie 

03-11-2016 Wordt opgepakt in 1
e
 kwartaal 2017 

R.16.19 Leegstaande 
gebouwen 
Team RO 

Over de aanpak hiervan komt bericht in het 
eerste kwartaal van 2017. 

03-11-2016 Hiermee gaan we aan de slag. 

(Bijgewerkt tot en met de raad van 8 december) 


